
 
 
 

Møteinnkalling 
 
 
 

Utvalg: Åfjord - Komite for livsløp 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord Rådhus 
Møtedato: 
Tid: 

01.03.2018 
12:00 

  
 
    Forfall meldes til servicetorget, som sørger for innkalling av varamedlem.  
    Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 
   
    OBS: Møtet starter med lunsj i kantina kl. 11.30 
 
 

Innkalling er sendt til:   
Navn Funksjon Representerer 
Gunnar Singsaas Leder ÅF-FRP 
Sten Aaknes Nestleder ÅF-AP 
Faten Farhan Medlem ÅF-AP 
Eva Berdal Nygård Medlem ÅF-AP 
Else Britt Humstad Medlem ÅF-H 
Hilde Blix Medlem ÅF-SP 
Geir Berdahl Medlem ÅF-SP 
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Saksnr Sakstittel  Lukket 
   
 Referatsaker komite for livsløp  
RS 4/18 Møteprotokoll komite for livsløp 23.01.2018  
   
 Saker til behandling  
PS 2/18 Sommeråpen barnehage  

 
 
Info: 

 Linda Strøm Nilssen informerer om Folkehelseprogrammet og status  
 

 Ny pleie og omsorgssjef og virksomhetsleder barnehage kommer og  
presenterer seg 
 

 
Orientering: 

 Orientering om årsplan for helse 
Se vedlegg 

 
 Orientering om kompetanseplan helse 

 
 Orientering om plan for brukermedvirkning – helse 

 
 Orientering om innsøking i KFK-kompetanse for 

kvalitet – skole/bhg 
 
 
Drøfting: 

 Årshjul,  
innhold i møter Komite for Livsløp 2018 

 
 
 
 
 

Gunnar Singsaas 
komiteleder 
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Referatsaker komite for livsløp

RS 4/18 Møteprotokoll komite for livsløp 23.01.2018



  

 

 

Møteprotokoll 

 
 
Utvalg: Åfjord - Komite for livsløp 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord Rådhus 
Dato: 23.01.2018 
Tid: 08:30 – 13:45 

 
 
 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sten Aaknes Nestleder ÅF-AP 
Faten Farhan Medlem ÅF-AP 
Hilde Blix Medlem ÅF-SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Gunnar Singsaas 
Geir Berdahl 

Leder 
Medlem 

ÅF-FRP 
ÅF-SP 

Else Britt Humstad Medlem ÅF-H 
Eva Berdal Nygård Medlem ÅF-AP 
 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Anne Rånes Lian 
Nina Edvardsen 
Kim Odd Bugten 
Arne Nervik 

Gunnar Singsaas 
Geir Berdahl 
Else Britt Humstad 
Eva Berdal Nygård 

ÅF-H 
ÅF-KRF 
ÅF-FRP 
ÅF-AP 

   
 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Reidun Susanne Momyr 
Laila Dolmseth Refsnes 

Sektorsjef oppvekst 
Sektorsjef helse og velferd 

  
 Andre: 
 Richard Hanssen       HTV Utdanningsforbundet 
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Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker komite for livsløp  
RS 1/18 Møteprotokoll komite for livsløp 22.11.2017  
RS 2/18 Rundskriv A-1/17 - Retningslinjer for økonomisk 

stønad for 2018 
 

RS 3/18 Rundskriv  I-1/2018 om endring av fribeløp og 
egenandeler for kommunale helse- og 
omsorgstjenester 

 

 Saker til behandling  
PS 1/18 Sommeråpen barnehage  
_______________________________________________________________________ 
 
 
 
Saker til innkalling: Vedleggene ønskes i innkallingen?? 
 
Svar til dette: I møtemodulen i ephorte er det ikke mulig å få med vedlegg i møteinnkalling  
  og møteprotokoll uten at de ligger med i en sak for behandling. 
  Vedlegg til orientering- og informasjonsaker sendes hovedsaklig som  
                        egne dokument. 
 
 
Orientering: 
 

• Orientering om Nord-Fosen modellen ved Astrid Mathilde Petterson,  
   PP legges ved referatet 
 

           • Planstrategi ved Kjell Vingen, PP legges ved i referat 
 
 
 
Info: 

• Ny Biblioteksjef, Line Ursula Helgar,  
   nyutdannet bibliotekar. Kort presentasjon av Line. 

 
            • Endring av vedtekter for Drømmehagen og Heggli barnehage 
 
              Fra og med opptaker 15.april vil drømmehagen bli lagt inn som  
              egen avdeling i søknadskjemaet.  
              Dette vil gi styrer i Heggli råderett over barn som kan flyttes over på  
              lik linje med andre avdelinger.  
 

• Tilstandsrapporten for grunnskolene 
         
               Komiteen ønsker redegjørelse for elevundersøkelsen og Olweusundersøkelsen   
               i mars og tilstandsrapporten i mai.  
              Tilstandsrapporten blir levert ut til skolene i mars og skal være ferdig  
               utfylt i slutten av april. Da vil fremlegget komme i komitemøte i mai/juni.  
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        • Logopedstilling Åfjord kommune 
 
              Åfjord kommune har fått ansatt og utdannet en logoped.  
              Logopeden har 50% av stillingen knyttet til PPT Nord-Fosen og  
              50% knyttet til Åfjord kommune. Delen som er knyttet il Åfjord 
              kommune er under drøfting på hvordan kan løses på mer effektiv og forutsigbar måte.              
              Det skal avholdes et møte om dette med respektive parter onsdag 24.januar.  
              Her vil vi legge forslag til ulike løsninger på bordet og i samarbeid finne  
              gode løsninger for bruken av logopedstillingen.  
 
         • Høringsuttalelse om St.Olavs Utviklingsplan 
 
               Det ble gitt en kort presentasjon i forbindelse med arbeidet rundt utviklingsplan for            
               St.Olavs  hospital. (med utgangspunkt i Hans O Siljehaug sine betraktninger)  
               Helseforetaket skal utarbeide en lokal utviklingsplan med frist 01.03.2018, med en  
               tidshorisont fram mot 2035.  
               Utviklingsplanen skal rulleres hvert 4. år Det skal arbeides med ulike strategier hvor              
               kommunene må være sterkt med inn i utformingen av de ulike tiltakene hvor det   
               største målet er å dempe veksten av helsetjenester.  
               Flere må behandles i kommunene. 
               Det gjelder å møte utfordringene frem mot 2035- fra samhandlingsreform til pasientens         
               helsetjeneste.  

1.   Handlingsplan for samarbeid om ø.hjelp-pasienter         
– Breddekompetanse i mottak 
– Mulighet for dialog før ø.hjelp-henvisning 
–  Utvikle alternativ til innleggelse 
– Felles mottak/ Legevakt og KAD- + Obs-senger på Orkanger 
– Avtale om ny Helsevakt og samarbeid om denne i Trondheim 

2. Avtale om framgangsmåte ved utarbeidelse av helhetlige pasientforløp 
3. «Hospital at home» – sykehuset følger med ut og bidrar i vekslingssonen 
4. Strategisk utviklingsplan – i dialog med kommunene 
5. Felles elektronisk pasientjournal i Midt-Norge - Helseplattformen 

 
   Åfjord kommune har i høringsprosessen gitt flere innspill gjennom samlet notat fra     
   Lederforum helse og omsorg Fosen. Vår medvirkning er derfor godt ivaretatt. 
 
• Høring om transporttjenesten 
 

      Orientering rundt forslag om nye retningslinjer for TT-ordningen i Sør-Trøndelag  
              som skal gjøres gjeldende fra 01.07.2018.  
              Forslag til retningslinjer er utarbeidet i henhold til diskrimineringsloven,  
              slik at alle godkjente brukere tildeles likt grunnbeløp.  
              Det foreslås tilleggsbeløp for avstand fra bosted til kommunesentre 0-10 km,  
              10-20 km, 20-30 km og over 30 km. Det foreslås videre tillegg til brukere med behov             
              for spesialbil. Dette for å ivareta de ekstra kostnader dette medfører slik at det  
              helhetlige tilbudet blir mest mulig likt for alle brukere.  
              Det er innsendt innspill fra sektor Helse og velferd i forbindelse med høringsrunden.  
 

• Info fra møtet mellom Åfjord kommune og spes.ped teamet ved Åfjord  
  videregående skole 

              Se referat 
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        • Info om støyskjerm og ballbinge ved Stokksund oppvekstsenter 
 
                Åfjord kommune skal overta eierskapet av ballbingen i Stokksund.  
                KUD har fått forespørsel om eieroverdragelsen og den er kommet i orden nå i dag.  
                Da står Åfjord kommune som eiere og vil begynne med utskifting av dekke på           
                ballbingen når værforholdene tillater det.  
                 

   Angående støyskjerm er det vedtatt at det skal bygges en vegg mellom barnehagen og     
               veien ved Stokksund oppvekstsenter som sikrer at snø, is og stein ikke blir kastet inn       
               på barnehagens område.   
 
 
 
Drøfting: 
 
                • Svømmeopplæring 
 

      Slik situasjonen er i dette skoleåret, har vi ikke regelmessig tilbud om     
      svømmeopplæring. Mælan skole er under oppussing og tar ikke imot eksterne   
      svømmere. Vi har sjekket ut muligheter i Osen og I Bjugn uten å lykkes.  
      Kravene til svømmeopplæring er innskjerpet dette skoleåret. Etter 4.trinn skal elever  
      ha bestått en svømmeprøve som består av 7 delprøver. Disse delprøvene krever mye.   
      Dere kan lese om det på udir.no.  
 

                  Komiteen stiller seg positive til at det blir utdannet lærere til instruktør for  
                  svømmeopplæring utendørs. Komiteen stiller seg også positive til at vi kan frakte  
                  elever, prioriterer 3.og 4.trinn, til Ørlandet og bruke heldager i bassenget der.  
                  Dette vil være å anse som kompenserende tiltak i perioden før vi har eget basseng  
                  på plass, eller at Mælan reåpner sitt tilbud igjen. 
 
            

     • Møteplan og innhold 2018 
 -   1.mars 
 - 13.april 
 - 31.mai  

- 22.august 
-   5.oktober 
- 31.oktober 
- 20.november 

 
               Innholdet skal planlegges mellom leder for komite livsløp, 
               sektorsjef oppvekst og sektorsjef helse.  

 
 
 
 

Gunnar Singsaas 
komiteleder 
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Referatsaker komite for livsløp 

 

RS 1/18 Møteprotokoll komite for livsløp 22.11.2017 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 23.01.2018  
 
Behandling: 
 
Spørsmål om hvem det er som skal betale leie, i forbindelse med saken om øking av leie  
til 500 kr. Arne Nervik minner om at lag og foreninger har rettigheter på fri leie 
 
 

RS 2/18 Rundskriv A-1/17 - Retningslinjer for økonomisk stønad for 2018 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 23.01.2018  
 
Behandling: 
 
Retningslinjer for økonomisk stønad for 2018. Stønad for grunnleggende behov. 
Retningslinjene ble gjennomgått og bekreftet at dette var veiledende satser og at det  
er rom for skjønn  
 
 

RS 3/18 Rundskriv I-1/2018 om endring av fribeløp og egenandeler for kommunale  
helse- og omsorgstjenester 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 23.01.2018  
 
Behandling: 
 
Årlig rundskriv som vi tar utgangspunkt i forhold til egenandeler på ulike tjenester.  
Retningslinjene ble gjennomgått med informasjon om egenandel for de ulike type tjenester 
 
 
  

8



  

Saker til behandling 

 

PS 1/18 Sommeråpen barnehage 

 
Rådmannens innstilling: 
 
Saken legges frem uten innstilling. 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 23.01.2018  
 
Behandling: 
 
Gjennomgang av saken ved Reidun 
 
Drøfting i komiteen:  
Komiteens medlemmer argumenterte, på lik linje med saksframlegget, både for og mot 
sommeråpne- og stengte barnehager. Noen mente at kommunen burde ta seg råd til å ha et rikt 
tilbud til familiene og holde åpne hele sommeren, mens andre mente at etterspørselen ikke var 
tilstrekkelig. Alle var innom argumentet om barns beste, men hva er barns beste?- å ha et godt 
pedagogisk tilbud eller å få muligheten til å ferie sammen med begge foreldre samtidig? 
 
I tilfelle i vi lander på å ha åpent om sommeren, skal vi da kalle tilbudet «tilsyn»?  
Eller vil dette skape usikkerhet blant foreldrene på hvilket tilbud barna får?  
Er foreldrene opptatt av de pedagogiske argumentene i stor nok grad?  
Eller er det viktigst med et sted hvor barna kan være? 
 
Hvis vi velger å holde åpent, skal vi da ha et minimumsantall barn for å holde åpent? eller vil 
det være å utestenge de som har mest behov? 
 
Kan vi tenke oss en mellomløsning, der barnehagene stenger i 2 uker? Vil uansett måtte styre 
avviklingen av ferien for familier i stor grad, med tanke på at alle barn skal ha 3 uker 
sammenhengende ferie mellom 1.mai og 1.september. 
 
Faglig er de fleste argumentene mot å ha sommeråpent, jmf saksframlegget.  
 
Økonomisk er de fleste argumentene mot å ha sommeråpent, jmf saksframlegget. 
 
Konklusjon:  
Komiteen ønsker ikke å komme med en innstilling til kommunestyret denne gangen. 
Komiteen ønsker at dette blir en drøftingssak på kommunestyremøtet slik at man får en 
bredere diskusjon omkring temaet før man kommer til beslutning.  
Komiteen ønsker også at det gjennomføres en spørreundersøkelse blant foreldrene i 
forhold til behov. Oppvekstsjef påpeker at en slik undersøkelse ikke vil være ferdig til 
kommunestyremøtet 1.februar, men at den skal gjennomføres.  
Komiteen ber om at Styrere inviteres til kommunestyret i tilfelle det dukker opp spørsmål 
i debatten.  
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Saker til behandling

PS 2/18 Sommeråpen barnehage



 

ÅFJORD KOMMUNE 
 

Arkivsak: 2018/49 
Dato:   15.01.2018 

 

SAKSFRAMLEGG 

 

Saksnr Utvalg Møtedato 
1/18 Åfjord - Komite for livsløp 23.01.2018 
2/18 Åfjord - Komite for livsløp 01.03.2018 
 

 
 
Saksbehandler: Reidun Momyr 
 
SOMMERÅPEN BARNEHAGE  
 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold: 

 

I forbindelse med utredningen av barnehagestruktur, har behovet for å se på sommeråpne 
barnehager kommet fram. I våre tre kommunale og en privat barnehage har man hatt ulike 
løsninger for åpning over år. Se siste årene er det bare Maribo og Heggli som har hatt tilbud 
om sommeråpent. Noen av disse årene har de andre barnehagene hatt tilbud om sambruk med 
Maribo, men de to siste årene har vi valgt å ta bort dette tilbudet. Årsaker til dette er blant 
annet at det blir sårbart for barn fra andre barnehager hvis det blir levert før kjent personell er 
på plass. Alle blir bedt om å levere inn ønsket tidsrom barnet skal være i barnehagen og 
styrere setter opp bemanning tilpasset behov, men ikke alle foreldre tar hensyn til dette og da 
vil barnet bli levert på fremmed plass med fremmede voksne. I tillegg har vi mange 
erfaringer med at foreldrene skriver opp at barnet skal være i barnehagen, men at barnet ikke 
dukker opp, av ulike årsaker.  

 

Det vi ser av dagens situasjon er at alle våre barnehager har økt barnetall. Vi får flere 
forespørsler fra foreldre om muligheter for tilbud gjennom hele sommeren og vi ser at det 
skaper utfordringer for enkelte foreldre hvis barnehagen har sommerstengt. Vi ser også 
utfordringer med å ha alle barnehagene åpne gjennom hele sommeren. I lys av at alle våre 
barnehager begynner å huse mange barn, mener vi at det er en forutsetning at regelverket 
gjelder for alle barnehager. Hvis man går for å ha åpent på sommeren, må alle barnehager 
holde åpent. Hvis man velger å stenge må alle holde stengt. Regelverket sier at barna har krav 
på minst 3 uker sammenhengende ferie mellom 1.mai og 1.september.  
 
Vurdering: 
I samarbeid med økonomisjef har vi gjort en beregning over kostnader sommeråpning fører 
med seg. Vi har regnet ut fra den største enheten, Maribo, og kommer fram til at 4 uker med 
åpen barnehage på sommeren koster kommunen ca 450 000kr i lønnskostnader. I denne 
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kostnaden har vi ikke beregnet kostnader for vikarbruk i forbindelse med uttak av ferie resten 
av året. Å ha åpent hele sommeren gir, naturlig nok, et behov for ansatte til å avvikle ferier ut 
over hele året. På Maribo betyr dette i praksis at det stort sett er folk ute i ferie alle uker 
barnehagen er i drift. I henhold til forsvarlig drift og pedagognormen, må vi sette inn vikar i 
de aller fleste tilfeller. Et grovt overslag viser oss at vi nesten kan doble utgiftene for 
sommeråpen barnehage til ca 800 000kr. Det ligger i sakens natur at den økonomiske 
situasjonen vil bli bedre og mer forutsigbar med sommerstenging. Samtidig må man vurdere 
om dette er en pris vi er villige til å betale for å gi et godt og bredt tilbud til våre innbyggere. 
Det vil bli et mer attraktivt tilbud dersom man velger å holde åpent.  

 

En annen konsekvens av å ha åpent er at barnehagene må kjøre med «feriebemanning» fra 
begynnelsen på juni til ut august. Dette medfører at vi må tenke alternativt i en lang periode 
og at det pedagogiske tilbudet vil være noe redusert. I tillegg har vi problematikken med 
oppstart og innkjøring av nye barn, 1.august, som kommer midt inne i ferieavviklingen. Det 
betyr at nye, spesielt med tanke på de aller minste, ikke opplever stabil bemanning før etter 
ca 1mnd med innkjøring. For noen av disse barna vil det bety at innkjøringsfasen blir lang. Vi 
har drøftet å utsette barnehageårets start til 15.august. en utfordring med dette er at det vil 
starte mange barn på samme dag eller uke og at det blir dårligere kapasitet til tett oppfølging i 
tilknytningsfasen. Å utsette barnehageårets start vil også bety at mange av skolestarterne vil 
ha behov for barnehageplass også etter ferieavviklingen. Med ordningen som er i dag, 
avslutter skolestartere barnehagetiden med ferie for så å gå over i SFO før skolestart. Vi tror 
at dette vil oppleves umotiverende for barna, da de ofte er innstilt på skolestart etter ferien. 
Faglig sett ser vi at sommeråpne barnehager vil utfordre oss på å behode kvaliteten på 
tilbudet vi skal levere. 
 
Ved å stenge barnehagene i 3 eller 4 uker vil man styre ferieavvikling for ansatte, slik at man 
unngår mye av problematikken skissert over. Da vil alle måtte avvikle ferie i den stengte 
perioden og restuker vil bli kraftig redusert. I tillegg vil det meste av den faste bemanningen 
være på plass ved barnehageårets begynnelse 1.august. For personalet vil sommerstengte 
barnehager bety at man mister ønskemuligheten for ferieavvikling.  
 
Å velge å ha åpent på sommeren vil være mer i tråd med den utviklingen vi ser i 
Åfjordssamfunnet generelt. Vi får stadig flere tilflyttere som ikke har stort nettverk rundt seg. 
For denne gruppen vil det gi langt større fleksibilitet å kunne velge når barna skal ha ferie. Vi 
ser at det vil være en stor fordel for foreldre å kunne avvikle ferie sammen. Konsekvensen for 
mange vil være å dele på ferien for å få det til å gå opp med barnepass.  

 

Vi har også fått signaler fra helsesektoren om at sommerstenging vil gi utfordringer for en 
stor gruppe ansatte innen den sektoren. Her er mange avhengig av at barnehagen er åpen hele 
sommeren, fordi denne sektoren har 2 delt ferie og ikke ønskeferie. Vi vet også at mange 
innbyggere har deler av husstanden i pendlervirksomhet, noe som også skaper utfordringer 
ved at vi stenger barnehagene.  

 

For arbeidstakere vil sommeråpen barnehage føre til større fleksibilitet i valg av ferie. Vi 
tenker allikevel at sommeråpen barnehage vil føre til noen endringer i forhold til fleksibilitet i 
uttak av ferie. Det vil være hensiktsmessig å innføre ferieavvikling etter mal fra helse, med 2 
delt eller 3 delt ferie. Da får ansatte velge mellom perioder med ferie og rullere fra år til år. 
Det vil være vanskelig å fortsette med ønskeferie hvis alle barnehagene går for å holde åpent. 
Leder vil ha mer styring på at det til enhver tid er kjent personale på avdeling og at 
kompetansen blir spredt på forskjellig ferie. På dette punktet vil det være en forutsetning å ha 
dialog med fagforeningene, og denne kontakten er allerede etablert.  
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Oppsummering: 
Saksframlegget forsøker å belyse fordeler og ulemper med både sommeråpne- og stengte 
barnehager. Fra et barnehagefaglig perspektiv anbefaler vi sommerstengte barnehager. På 
denne måten får vi opprettholdt god kvalitet alle dager barnehagen er åpen. Samtidig vil vi 
også sette fokus på at familier kan få avviklet ferie sammen ved å holde åpent. Dette er også 
av stor viktighet for både barn og foreldre.  

 

Økonomisk vil sommerstengte barnehager gi oss et helt annet bilde enn hvis vi åpner alle 
barnehagene. Vi vet at Maribo alene koster ca 800 000kr ekstra i året med tanke på 
ferievikarer og da kan vi stipulere en pris på nesten det dobbelte for de 2 andre barnehagene. 
Vi har tidligere drøftet årsaker til høye kostratall i Åfjord kommune på barnehageområdet; 
sommeråpne barnehager er en viktig årsak til dette.  

 

Så langt er det bare Åfjord kommune på Fosen som har tilbud til barn gjennom hele 
sommeren. Vi ser av Fosna-Folket at Ørlandet har bestemt seg for å åpne de to kommunale 
barnehagene førstkommende sommer. Begrunnelsen for Ørlandet er den økte tilflyttingen og 
behovet som oppstår når nye innbyggere bosetter seg uten nettverk. Dette argumentet er i 
høyeste grad relevant for Åfjord kommune også. Hvis vi ønsker å være en fremoverlent 
kommune som vil legge til rette for nye innbyggere, tror jeg vi vil fremstå mer attraktiv hvis 
tilbud om barnehage løper gjennom hele året.  

 

Vi vil anbefale at vedtaket gjøres gjeldende fra sommeren 2019. Det vil skape utfordringer 
for både foreldre, ansatte og ledelse om man skal endre dette fra sommeren 2018.  
 
Oppsummering etter drøfting i kommunestyret 1.februar 2018: 
Drøftingen i kommunestyret 1.februar 2018 ble en viktig debatt. De fleste kom med 
anbefalinger om at barnehagene i Åfjord kommune skal holde åpent om sommeren og gode 
argumenter ble lagt til grunn. Selv om sommeråpning betyr en økt økonomisk belastning, ber 
kommunestyret sektorsjef om å utrede saken videre med utgangspunkt i at Åfjord kommune 
skal tilby sommeråpne barnehager. Kommunestyremedlemmene er tydelige på at vi ønsker å 
være en kommune som er fremoverlent og som vil gi et godt tilbud til vår befolkning. 
Kommunestyret ber sektorsjef oppvekst om å se på mulighetene for å redusere behovet for 
innleie av vikar i ferieavvikling. Kommunestyret peker på at det vil være behov for å styre 
ferieavvikling for ansatte i modell av 2-eller 3delt ferie. Dette gir styrer mulighet til å ivareta 
behovet for tilstedeværende kompetanse hele sommeren, samt mulighet til å sørge for at alle 
avdelinger har kjente voksne tilstede til enhver tid. Dette gir også muligheter for reduksjon av 
vikarinnleie.  
 
Saken vurdert i et folkehelseperspektiv: 
Denne saken har, uansett innstilling, betydning for folkehelsen. Å gi et bredt og godt tilbud til 
barna våre, fremmer god helse for befolkningen. Foreldre har muligheten til å stå i jobb, med 
visshet om at barna er i de beste hender. Det vil være av betydning at hele befolkningen, 
uansett hvilken barnehage de er tilknyttet, får like muligheter.  
 
 
Forslag til vedtak:  
Kommunestyret vedtar at barnehagene i Åfjord kommune skal holde åpent hele sommeren, 
med virkning fra sommeren 2019. Kommunestyret ber sektorsjef oppvekst utrede saken 
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videre for å finne gode løsninger for gjennomføring.  
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 23.01.2018  
 
Behandling: 
 
Gjennomgang av saken ved Reidun 
 
Drøfting i komiteen:  
Komiteens medlemmer argumenterte, på lik linje med saksframlegget, både for og mot sommeråpne- og 
stengte barnehager. Noen mente at kommunen burde ta seg råd til å ha et rikt tilbud til familiene og 
holde åpne hele sommeren, mens andre mente at etterspørselen ikke var tilstrekkelig. Alle var innom 
argumentet om barns beste, men hva er barns beste?- å ha et godt pedagogisk tilbud eller å få muligheten 
til å ferie sammen med begge foreldre samtidig? 
 
I tilfelle i vi lander på å ha åpent om sommeren, skal vi da kalle tilbudet «tilsyn»?  
eller vil dette skape usikkerhet blant foreldrene på hvilket tilbud barna får?  
Er foreldrene opptatt av de pedagogiske argumentene i stor nok grad?  
Eller er det viktigst med et sted hvor barna kan være? 
 
Hvis vi velger å holde åpent, skal vi da ha et minimumsantall barn for å holde åpent? eller vil det være å 
utestenge de som har mest behov? 
 
Kan vi tenke oss en mellomløsning, der barnehagene stenger i 2 uker? Vi uansett måtte styre avviklingen 
av ferien for familier i stor grad, med tanke på at alle barn skal ha 3 uker sammenhengende ferie mellom 
1.mai og 1.september. 
 
Faglig er de fleste argumentene mot å ha sommeråpent, jmf saksframlegget.  
 
Økonomisk er de fleste argumentene mot å ha sommeråpent, jmf saksframlegget. 
 
Konklusjon:  
Komiteen ønsker ikke å komme med en innstilling til kommunestyret denne gangen. Komiteen ønsker at dette 
blir en drøftingssak på kommunestyremøtet slik at man får en bredere diskusjon omkring temaet før man 
kommer til beslutning.  
Komiteen ønsker også at det gjennomføres en spørreundersøkelse blant foreldrene i forhold til behov. 
Oppvekstsjef påpeker at en slik undersøkelse ikke vil være ferdig til kommunestyremøtet 1.februar, men at den 
skal gjennomføres.  
Komiteen ber om at Styrere inviteres til kommunestyret i tilfelle det dukker opp spørsmål i debatten.  
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